[bookmark: _GoBack]附件1

 (
—
 
1
 
—
)

附件2

日本东京人工智能展览会参展确认书
	公司名称
	（中文）

	
	（英文）

	联系方式
	联系人：
	职务：

	
	手机号码：
	邮箱：

	
	电话：
	网址：

	
	地址：

	行业类别
	

	展示内容
	

	参展单位
盖章（签字）
	本单位确定参加2025年年4月15-17日在日本东京有明展览馆举办的日本人工智能展
深圳展团，并接受组织方深圳市贸促委的统一安排。

代表人（签字并盖单位公章）：                                年    月    日

	参展须知

	1、 参展单位须填写本确认函并加盖公章，于组织方规定日期内提交作为参展依据，联系人：逄小姐 13723777412。
2、 参展单位和参展人员须严格遵守中国和所在国法律法规，参展期间不得有违反和侵犯知识产权等相关法律法规或侵犯第三方权益的行为，否则自行承担全部法律责任。
3、 参展单位和参展人员须遵守展览主办方相关规则规定（相关条款内容参见附件，以主办方官方英文版本为准，中文翻译仅供参考）。
4、 最终解释权归深组织方所有。









励展公司参展须知
参展商
参展商要按照《参展商参展指南》或主办方提供的其他官方材料为展览展示产品。主办方保留参展商所展示产品是否适合作为展览产品的权利。

展品
展览会所允许的展示方式应以统一性标准为基础。参展商必须遵守主办方提供的正式参展商手册。参展商不得在其展品中展示《参展商参展指南》以外的任何产品或主办方提供的展品。参展商不得在主办方指定的展览空间之外展出任何产品或展品。参展商不得在其自有展区以外的任何地方从事任何宣传或招揽活动，走道和休息室也是不允许的。

安装和拆卸
参展商应按照主办方提供的《正式参展商手册》中规定的时间表安装和拆卸其展览空间。

禁止闲置展览区域
未经主办方许可，参展商不得在展览期间停止展出。此外，参展商必须在展览期间至少安排一名工作人员在场。

人员
主办方有权决定参展人员的工作态度和着装是否可接受。

资料分发
参展商可酌情在其展览空间内分发传单或其他印刷广告材料；但这些分发材料的内容必须限于与展品相关的内容。参展商将对分发的材料产生的任何问题承担全部责任，主办方将不承担任何责任。

官方目录和参展商名录
(1)参展商授权主办方在展览网站、展览官方目录或与展览或行业相关的任何其他目录上发布广告，无论是电子出版物、印刷媒介或任何其他多媒体渠道。
(2)参展商必须在展会网站上完成自己的目录条目。参展商保证参展商在展会网站或官方目录或其他目录中展示的名称、标识、艺术作品等内容不会侵犯任何第三方的知识产权，不包含任何诽谤、淫秽、不雅、亵渎或任何非法的内容。参展商同意就因违反上述规定而产生的所有损害、利润损失、声誉损失、索赔、和开支，向主办方作出充分的赔偿。如果参展商未能在展览网站上填写其目录条目，主办方将有权代表其输入参展商的详细信息，但须由参展商承担上述赔偿责任。
(3)对于在编制展览目录、展览网站、官方展览目录或其他电子出版物、印刷媒介、任何其他多媒体出版目录中发生的任何遗漏、错误引用或其他错误，主办方概不承担任何责任。

禁止以雇佣为目的的展品
禁止任何以招揽潜在员工为目的的展览，以及开展任何形式的员工招聘活动。

遵守安全与消防法律
参展商必须严格遵守所有适用于展览现场的消防和安全法规。走道和紧急出口不得被人员或物品阻塞。参展商不得在其展览空间之外创建任何场所存放其财物。

遵守声级标准
参展商发出的声音必须符合主办方制定的声级标准，以免打扰其他参展商。如果参展商不符合声级标准，主办方有权拒绝或解除任何参展商参展资格。

摄影、摄像、声音
主办方保留对展览进行拍照、录像和录音的权利。除在参展商自己的展位内外，参展商希望拍摄展览照片、录制视频或录制声音，必须事先获得主办方的批准。

展览空间分配
主办方将根据收到展览空间合同的顺序或展位数量等因素来决定展览位置的分配。主办方有权更改展览空位置规划及重新分配与之有关的展览位置，以达到最佳的交通管制及有效展示展品的目的。

禁止展示任何侵犯第三方知识产权或复制第三方产品的模型、设计或其他形式的产品
参展商不得在展会上展示(1)任何侵犯或可能侵犯第三方知识产权的产品，或侵犯在日本或外国的知识产权应用的产品；(2)任何复制或可能复制或模仿的产品。在展览开始前已经在任何国家展出或商业销售的第三方产品的模型、设计或其他展示。主办方有权在不向参展商承担责任的情况下(a)将属于上述(1)或(2)项范围内的全部或部分产品从展览场地移走，并将其存放在主办方确定的地方，直至展览结束，费用由参展商承担;(b)如有拒绝，主办方可合理将展出上述产品的参展商及其员工或代理人禁止进入展览场地。

参加预约系统的条件(仅适用于实施该系统的展会)
参加预约系统时，参展商应在展位内设置桌椅，进行商务洽谈。
*参展商需在展会前向主办方提交展位布置图(二维图)以作确认。
*不符合以上参展条件的，将被暂停系统使用。在这种情况下，本系统的参与费用不予退还。

*该系统的目的是“展会现场用户预约”。因此，在展览之前或之后通过预约访问用户，邀请用户参加此展览以外的研讨会或其他活动，以任何理由要求用户提供直接联系信息，以及任何其他超出系统使用范围的行为将被视为违规，主办方可以拒绝参展商参加展览。主办方严禁将本系统用于上述以外的任何目的，因为此类活动也可能违反《个人信息保护法》。

使用(付费)广告计划
参展商在提出广告计划申请并征得主办方同意后，方可使用广告计划。

取消合同
(一)解除展览空间合同
参展商必须以书面形式取消其展览空间合同。在取消整个合同展览空间的情况下，主办单位将收取以下费用（1）如果在展览开幕日（“费用交付日期”）的前4个月取消，则收取展览空间合同规定的应付金额(包括消费税)的40%;（2）如果在之后取消，则收取全额。这同样适用于取消部分合同的情况。产品/或技术(“参展商介绍”)、用于预约系统、广告计划、参展商名录列名的产品/或技术也将自动取消。主办单位有权酌情重新分配已取消的展览空间，参展商将承担取消费用。(1)取消的展览空间可能被重新分配给另一家参展商(2)在费用交付日期当日或之后签订了合同，参展商也不会免除支付取消费用的义务。如果参展商在展览开幕前2个月内取消全部或部分合同展览场地，参展商必须提供官方参展商手册中规定的基本展品，并至少安排一名工作人员到场，除非主办单位认为没有必要。

(二)取消租赁展示系统
参展商取消租赁展示系统的，应全额退还租赁展示系统费用(含消费税)，但须在展会开幕日前至少1个月以书面形式通知主办单位。如在展会开幕前1个月内取消，主办单位应全额收取展示系统租赁费用(含消费税)作为取消费用。如取消部分租赁展示系统，亦应如此。

(三)取消参展商展示
参展商取消参展商展示的，应全额退还参展商展示费用(含消费税)的总额，但取消应至少在展览开幕日前4个月以书面形式通知主办单位。如在展会开幕前4个月内取消，主办单位应全额收取参展商展示费(含消费税)作为取消费用。取消部分参展商展示的情况亦如此。

(四)取消预约系统
参展商取消预约系统的，应全额退还预约系统费用(含消费税)，但须在展会开幕日前至少4个月以书面形式通知主办单位取消。如在展会开幕前4个月内取消，主办单位应全额收取预约系统费用(含消费税)作为取消费用。取消部分预约系统的情况也应如此。

(五)取消(付费)广告计划
参展商取消广告计划时，须书面通知主办单位。如果参展商取消广告计划，主办单位将收取取消费(1)如果在展览开幕日前4个月之前取消，则收取应支付总额(包括消费税)的40%;如果在之后取消，则收取全额。取消部分广告计划的同样适用。

(六)取消展商名录列名
如果参展商取消参展商名录列名，主办单位将收取取消费(1)如果在展会前4个月取消，则应支付的总金额(包括消费税)的40%;如果在之后取消，则收取全额。

转租
未经主办方许可，参展商不得允许其他公司、实体或个人使用其展览空间或其中的任何部分。

拒绝参展
参展商必须在展会期间遵守主办方制定的展览规则，否则主办方有权拒绝或驱逐任何参展商或其代理人，展品或参展商因违反展览规则或其他原因被驱逐出场的，不退还展位费。
 
拒绝进入
主办方具备拒绝参展商和观众入场的权利，只要其认为这样的拒绝是为了确保展览的安全或任何其他原因所必需的。

拒绝反社会势力
如果参展商属于使用暴力、恐吓、欺诈等手段追求经济利益的团体或个人(所谓反社会力量)，或有下列行为之一的，主办方可不事先通知终止本协议:(1)使用暴力手段提出要求;(2)提出非法或虚假的要求;(3)在交易中使用威胁的言语、行为或者暴力的;(4)散布谣言或者利用欺诈手段、强迫手段，损害主办方或者其他参展商的信誉、妨碍其业务的;(5)其他类似于上述行为之一的行为。

展览终止
如果展会受到任何“不可抗力”的干扰，则基于本协议和/展览(或其任何部分)的个人协议可被主办方终止、推迟或重新安排。由于“不可抗力”造成的延误、损坏、损失、费用增加或其他不利情况，主办方概不负责。就本条款而言，“不可抗力”一词包括但不限于:火灾、伤亡、洪水、风暴、流行病、大流行、世界卫生组织警告、旅行警报、地震、爆炸、封锁、禁运、恶劣天气、政府或公共机构的限制或命令、公敌行为、暴乱或内乱、恐怖主义、罢工、停工、场地取消、抵制或其他劳工骚乱等，因“不可抗力”原因取消展览(或其任何部分)，主办方除向参展商退还60%的展位费(含消费税)外，不承担其他责任。如主办方因“不可抗力原因”延期参展，参展商可选择退还包括消费税在内的60%展位费，或在延期后继续参展。对于租赁展示系统，如因“不可抗力”原因取消展会，组织者将退还租赁展示系统费用(含消费税)总额的60%，剩余部分不予退还。

责任
主办方对由于火灾、盗窃或任何其他原因而可能对参展商发生的任何和所有损害，包括事故或伤害，概不负责。主办机构对参展商财产的任何破损、丢失或损坏概不负责。对于邀请函、展览网站、平面布置图或其他展览宣传资料中出现的错误或遗漏，主办方不承担任何责任。

个人信息的处理
主办方可使用展览会有关人士的个人资料，作举办展览会交流所需。此外，主办方可向展览会有关人士发送电子邮件或其他广告材料，以推广展览会或主办方主办的其他展览会。


适用法律和管辖权
展览规则受日本法律管辖并依日本法律解释。东京地方法院作为一审法院，对因《展览规则》引起的任何争议具有排他性管辖权。
（本参展须知以主办方发布的英文版本为准。
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EXHIBITION RULES AND REGULATIONS

Exhibitors

Exhibitors are limited to those companies or other entities that will exhibit products for the
Exhibition as set out in the Participation Guide for Exhibitors or such other official materials
supplied by the Organiser, The Organiser reserves the right to determine whether or not
any product displayed by the Exhibitor is suitable as a product for the Exhibition.

Exhibits
The manner of exhibiting permitted at the Exhibition shall be based on common sense. The
Exhibitor must comply with the Official Exhibitor Manual supplied by the Organiser, The
Exhibitor shall not display in its exhibit any product not set out in the Participation Guide
for Exhibitors or such other official materials supplied by the Organiser. The Exhibitor shall
not exhibit any product or display outside the exhibit space assigned by the Organiser. The
Exhibitor is prohibited from engaging in any promotional or soliciting activities at any place
other than their own exhibit space, including but not limited to aisles and lounges.

Installation and Dismantlement -
The Exhibitor shall install and dismantle its exhibit space according to the schedule
stipulated in the Official Exhibitor Manual supplied by the Organiser.

Prohibition of the Abandonment of Exhibit Space
Exhibitors are prohibited from discontinuing their exhibit during the Exhibition without
permission from the Organiser I addition, Extibitors must station at least one personnel
o be present at the exhibit space during the Exhibition.

Personnel
The Organiser reserves the right to determine whether or not the attitude and attire of
exhibition personnel are acceptable.

Distribution of Materials

Exhibitors may, at their discretion, distribute hand bills or other printed advertising
materials within their exhibit space; however, the contents of these distributed materials
must be limited to those related to the exhibits. Exhibitors will be fully liable for any and all
things arising from such distribution and distributed materials, and the Organiser will not
be liable for them.

Official Catalogue and Exhibitor Directory
) The Exhibior hereby authorises the Organiser to publish its directory ety on the
exhibition website, in the official catalogue for the Exhibition and/or in any other directory
relating to the Exhibition or refevant industry, in each case whether published electronically,
in print or in any other media.
@) The Exhibior s required to complete ts own directory eniry on the extibiton website
e Exhibitor warrants that the names, logos, art works and other contents displayed by
the Exhibitor on the exhibition website, or in the offcial catalogue or other directory, will not
infringe the intellectual property rights of any third party and shall not contain anything
which is libellous, obscene, indecent, blasphemous or in any way unlawful. The Exhibitor
agrees fo indemiy the Organiser and keep t fuly indemnified agaist all damages, loss
of profits, loss of reputation, claims, costs and expenses suffered or incurred by it by
reason of any breach of the above warranty. if the Exhibitor fails to complete its directory
entry on the exhibition website, the Organiser will be entitled to enter the Exhibitor's details
on its behalf, subject to the above indemnity from the Exhibitor.
(i) The Organiser does not accept any responsibility for any omissions, misquotations or
other errors which occur in the compilation of the Exhibition Directory, on the exhibition
website, in the official catalogue of the Exhibiion or other directory published
electronically, in print or in any other media.

Prohibition of Exhibits for the Purpose of Employment )
Any exhibits for the purpose of saliciting prospective employees, and employee-recruiting
activities of any kind, are prohibited.

Compliance with Safety and Fire Laws
All fire and safety laws applicable to the site for the Exhibition ("Exhibition Site”) must be
strictly observed by exhibitors. Aisles and emergency exits may not be blocked by persons
or properties. Exhibitors are prohibited from creating any site for storage of their properties
outside their exhibit space.

Compliance with Sound Level Standards

Any exhibitor making sounds must comply with the sound level standards established by
the Organiser 50 as not to bother otfer exhibitors. The Organiser reserves the right to
refuse or exclude any exhibit, the Exhibitor or its agent if the Exhibitor fails to comply with
the sound level standards.

Photography; Video Shooting; Voice

e Organiser feserves the right to take photographs, make videos and record sounds of
the Exhibition. With the exception of inside of the Exhibitor’s own booth, Exhibitors wishing
to take photographs, make videos, or record sounds of the Exhibition must obtain the
Organiser's prior approval to do so.

Exhibit Space Assignment
The Organiser will determine the assignment of exhibit space according to factors such as
the order in which the Exhibit Space Contracts were received or the number of booths. The
Organiser also reserves the right, in the interests of optimum traffic control and effective
exibit exposre, to change the éxhibit space plan and reassign exhibit space in relation
ereto.

Prohibition of Exhibiting any Product that Infringes a Third Party's Intellectual Properties
or Copies a Model, Design or Other Representations of a T 's Products

The Exhibitor shall not display at the Exhibition (i) any product that infringes, or is likely to
infringe, a third party's intellectual properties or its applications relating to its intellectual
Pioperties i Japan or foreign countries, and (1) any product tht copies or imitates, or s
ikely to copy or imitate, the model, design, or other representations of a third party's
products ihat have already been exhibited or commercally sold n any country before the
commencement of the Exhibition. The Organiser has the authority, without being liable to
the Exhibitor, to (a) remove from the Exhibition Site all or part of the products that the
Organiser reasonably determines as falling within the scope of (i or (i) above, and store
them in a place determined by the Organiser at the Exhibitor's expense until the Exhibition
is finished, and (o) refuse admission to the Exhibiion Site of the Exnibior and its
employees or agents that the Organiser reasonably determines are exhibiting the above
products or exclude such persons from the Exhibition Site.

Conditions to Participate in the Appointment System (applicable only to exhibitions
implementing this system)
When participating in the Appointment System, exhibitors shall set up tables and chairs in
their booths for business discussions.
*For confirmation purposes, exhibitors shall submit booth layout drawings (two-dimensional)
to the Organiser before the Exhibition.
“Failure fo comply with the above conditions for participation will result in the
suspension of the use of the system. In such cases, the participation fee for the system
shall not be refunded.

“The purpose of the system is to ‘make appointments with users at the Exhibition site."
Therefore, - Visiting users before or after the Exhibition by making appointments -
Soliciting users o seminars or events other than the Exhibition - Asking users for direct
contact information for any reason, and any other actions outside the scope of the use
of the system will be considered a violation, and the Organiser may reject the
participation of the exhibitors to the Exhibit. The Organiser strictly prohibits using the
system for any purposes oiher than the above because such acfivities may also vilate
the Personal Information Protection Law.

Use of (Paid) Advertising Plan
Exhibitors can use the Advertising Plan if they apply for the Advertising Plan and obtain the
consent of the Organiser.

Cancellations of Contracts
() Cancaliation of Exhbit Space Contract

he Exhibitor must cancel its Exhibit Space Contract in writing. In the case of a cancellation
of the entire contracted exhibit space, the Organiser will collect as a cancellation charge ()
40% of the total amount payable (ndusive of sonsumption tax) as set out in the Exhioit
Space Contract fhe cancelation oceurs befors the cay that s 4 morihs pror to the fst day
of the Extbiion (the “Fee Change Date"), or (o) the full amont thereof f the canciation
occurs thereafter. The same shall apply to the case of a cancellation of a part of the
contracted exhibit space. Only in the case of a cancellation of the entire contracted exhibit
space, the application for the Rental Display System, for the exhibitor presentation of its
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products and/or technology (*Exhibitor Presentation"), for the Appointment System, for the
Advertising Plan, and for the Exhibitor Directory Listing or the ExpoMaster will be
automatically cancelled. The Organiser reserves the right o reassign at its discretion the
cancelled exhibit space irrespective of the collection of the cancellation charge. The
Exhibitor will not be released from its obligation to pay the cancellation charge even if (a)
the cancelled exhibit space is reassigned o another exhibitor, or (b) the contract is made
on/after the Fee Change Date. If the Exhibitor cancels all or part of the contracted exhibit
space within 2 months prior to the first day of the Exhibition, the Exhibitor must provide the
basic displays as set out in the Official Exhibitor Manual and arrange for at least one
personnel to be present at the exhibit space, unless the Organiser deems it unnecessary.
{0 Cancellation of Rental Display System

f the Exhibitor cancels the Rental Display System, the total amount of the Rental Display
System fee (nciusive, of consumption 1ax) shall b fully refunded, provided that thd
cancellation is notified in writing to the Organiser at least 1 month prior to the first day of
the Exhibition. If the cancellation occurs within 1 month prior to the first day of the
Exhibition, the Organiser shall collect the full amount of the Rental Display System fee
(inclusive of consumption tax) as a cancellation charge. The same shall apply to the case
of a cancellation of part of the Rental Display System.
(i) Cancellation of Exhibitor Presentation
If the Exhibitor cancels the Exhibitor Presentation, the total amount of the fee for the
Exhibitor Presentation (inclusive of consumption tax) shall be fully refunded, provided that
the cancellation is notified in writing to the Organiser at least 4 months prior to the first day
of the Exhibition If the cancellation occurs within 4 months prior to the first day of the
Exhibition, the Organiser shall collect the full amount of the fee for the Exhibitor
Presentation (iclusive of consmplion ax)as & cancellation charge. The same shall apply
to the case of a cancellation of part of the Exhibitor Presentation.
{8 Cancellation of Appointment System

f the Exhibitor cancels the Appointment System, the total amount of the fee for the
Appointment System (inclusive of consumption tax) shall be fully refunded, provided that
¥ canceliation is notified in writing 10 1he Organiser at least 4 months prior to the first day
of the Exhibition. If the cancellation occurs within 4 months prior to the first day of the
Exhibition, the Organiser shall collect the full amount of the fee for the Appointment System
(inclusive of consumption tax) as a cancellation charge. The same shall apply to the case
of a cancellation of part of the Appointment System.
) Canclation of (Paig) Advertising Plan

he Exhibitor must notify the cancellation of the Advertising Plan to the Organiser in writing.
If the Exhibitor cancels the Advertising Plan, the Organiser wil collect as a cancellation
charge (@) 40% of the total amount payable (inclusive of consumption tax) if the
cancellation occurs before the day that is 4 months prior to the first day of the Exhibition
(the "Fee Change Date"), or (b) the ull amount therea i the cancelation ocotrs thereater.

e sam shall apoly g the case of a cancellation of a part o the Advertsing Plan.
{1) Canceliation of Extpitor Directory Listing and ExpoMaster

f the Exhibitor cancels the Exhibitor Directory Listing or the ExpoMaster, the Organiser will
collect as a cancellation charge (a) 40% of the total amount payable (inclusive of
consumption tax) if the canceliation occurs before the day that is 4 months prior to the first
Gay o the Exhibition (ine. “Fea Change Daté), or (6] the full amount thereof if the
cancellation occurs thereafter.

Sub-leasing
Exhibitors may not permit other companies, entities or individuals to use their exhibit
space, or any part thereof, without permission from the Organiser.

Rejected Participation
The Exhibitor must conduct its exhibition at all times in compliance with the Exhibition
Rules and Regulations laid down by the Organiser. The Organiser reserves the right to
reject or eject an exhibit or any exhibitor or its agents, with or without giving cause. Even if
cause is not given, the Organiser shall not be liable to the Exhibitor other than for a
prorated refund of the amount of the exhibit space fee determined on the basis of the
number of extibit cays remaining. f an exhibt o any extbitor s ejected forvilation of the
Exhibition Rules and Regulations or for any other stated reason, no return of the exhibit
space fee shall be made.

Admission Refusal

The Organiser reserves the right to refuse admission of exhibitors and visitors, whenever it
deems such a refusal to be necessary in the interest of ensuring the safety at the Exhibition
or for any other reason.

Elimination of Antisocial Forces

If the Exhibitor falls under a group or an individual person (so-called antisocial forces) who
pursues economic benefits using violent, intimidating or fraudulent means, etc., or
conducts any of the following acts, either by itself or through a third party, the Organiser
may terminate this Agreement without prior notice: () making demands using violent
means; (i) making unfawful or false demands; (i) using threatening words, behavior or
violence with regard to trading; (iv) damaging the credit or obstructing business of the
Organiser or other exhibitors, by spreading a rumor or using a fraudulent means of force;
o) any other act equivalent t6 ohe of the preceding acts.

Termination of Exhibition
In the event that the Organiser determines (in its sole discretion) that the premises in which the
Exhibition is held has become unfit for entry, or the holding of the Exhibition or the performance of
obligations by the Organiser under the Agreement has been interfered with by any "Force Majeure”,
an individual agreement based on this Agreement and/or the Exhibition (or any part thereof) may be
terminated, postponed or re-located by the Organiser. The Organiser will not be liable for delay,
damage, loss, increased cost, or other Unfavourable condition arising by virtue of "Force Majeure”.
For purposes. of this clause, the phrase 'Force Majeurs" shall include, without limitation: fire,
casualty, flood, storm, epidemic, pandernic, World Health Organization travel advisory of travel alert,
earthquake, explosion, other accident and incident; blockade, embargo, inclement weather,
restraints or orders of government or public agency, act of public enemy, riot or civil disturbance,
terrorism; strike, lockout, venue cancellation, boycott or other labour disturbance; inabiliy to secure
sufficient_labour; technical or other personnel failure; impaiment or defect of adequate
transportation facilities; or inabilty to obtain or condemnation or requisition of necessary supplies or
equipment due to national or local laws, ministerial ordinances, municipal bylaws, rules, orders,
circular notice or decree, whether legislative, executive or judicial, and whether constitutional or
unconstitutional; or acts of God or any other cause or causes not reasonably within the control of
the Organiser. In the event that the Organiser cancels the Exhibition (or any part thereo) due to
"Force Majeure”, the Organiser will not be liable to the Exhibitor other than for 60% refund of the
amount of the exhibit space fee including consumption tax. If the Organiser postpones the
Exhibition due to *Force Majeure", the Exhibitor shall have the option choosing from either receiving
60% refund of the exhibit space fee including consumption tax or exhibiting at the postponed
Exhibition. For the Rental Display System, in the event of cancellation of the Exhibition due to
*Force Majeure", the Organiser shall refund 60% of the total amount of the Rental Display System
fee including consumption tax and shall not refund the remaining amount.

Liability
The Organiser and all companies, entiies and incividuals who are employed by or
associated with it In Gonnection with the Exhibition shall not be iable for any and all
damage nclucing accidert of iy that may occur to the EXhiDIor or its employees or
companies, entities, individuals who are employed by or associated with the Exhibitor, the
general pubic or other third party as a consequence of fre, theft, or any other cause. The
rganiser 15 not responsible for any breakage, Ioss or damage to the Extibitor's property.
The Exhibitor shall pay promptly for any and all damage including any damage to the
exhibition building or its equipment incurred through carelessness, or otherwise, of the
Exfibitor's employess, or companies. enties or individuals who are employed by or
associated with the Exhibitor. The Organiser shall not be responsible for any unintended
errors or omissions in the invitation ticket, the exhibition website, the floor plan or in any
other promotional material of the Exhibition.

Handling of Personal Information
The Organiser may use the personal information of individuals from exhibition related
parties for any communications necessary for the holding of the Exhibition. In addition, the
Organiser may send electronic mails or other advertising materials to exhibition related
parties for promoling the EXhibition or other exhibiions to be organised by the Organiser
xhibition related parties give therr consent to the Organiser fo provide their personal
information to its designated partner company or a trade publication that gathers or
features information related to the Exhibition whenever the Organiser deems such a
provision necessary.

Governing Law and Jurisdiction
The Exhibition Rules and Requlations shall be governed by and construed in agcordance
with the laws of Japan. The Tokyo District Court shall have the exclusive jurisdiction over
any dispute arising in connection with the Exhibition Rules and Regulations as the court of
the first instance.

AUTHORISED SIGNATURE
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